
Zápis 
 

z 23. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 5. ledna 2010 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 19 
 
Omluveno:  doc.Vojtěch, prof. Voňka, doc. Poustka, Ing. Koutník 
Hosté: doc. Koubek, Ing. Chválná, prof. Hasal, doc. Pospíšil, doc. Bartovský, doc. Staněk 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

l. Změny rozpočtu VŠCHT 2009 
2. Zásady studentské grantové soutěže a pravidla čerpání finančních prostředků na granty 
kategorie B  
3. Různé 
a) Informace o zákonité úpravě kolejného  
b) Návrh Ing. Matyáše Schejbala, Ph.D.  
c) Přijímání do magisterských studijních programů  
d) Pražské analytické centrum 

 
 
Ad l. 
Ing. Chválná seznámila AS s navrhovanou změnou rozpočtu roku 2009: 

a) zvýšení položky motivačního stipendia DSP o 4 000 tis. Kč bude pokryto z navýšené 
dotace na Specifický výzkum (rozhodnutí MŠMT ze dne 28.12.2009); 

b) položka ON se navyšuje z kladného HV o částku 10 500 tis. Kč a ruší se položka v 
rozpočtu „ využití nerozděleného zisku z minulých let“ ve shodné výši; 

c) na základě žádosti rektora byl VŠCHT Praha v závěru roku navýšen příspěvek na 
vzdělávací činnost o 49 700 tis. Kč. Tato částka bude přesunuta do fondu provozních 
prostředků na rok 2010. 

 
Prorektor Staněk seznámil AS se změnou čerpání investičních prostředků: 

a) navýšení při rekonstrukci nákladního výtahu v budově B o 870 tis. Kč způsobené 
navýšením nosnosti a změnou technologie kotvení výtahu; 

b) Dokončení akce z roku 2008 - modernizace vrátnice B představuje navýšení o 107 735 
Kč; 

c) úspora 5 600 tis. Kč - neuskutečnila se úprava prostor knihovny, vybavení bytových 
jednotek a rekonstrukce pracoviště ČVUT. 

 
Schváleno (19 – 0 – 0) 

 
 
 

Ad 2. 
Prof. Hasal předložil „Zásady studentské grantové soutěže na podporu kulturních, 
společenských, presentačních, vzdělávacích a sportovních aktivit studentů VŠCHT Praha“ 
pro rok 2010 a pravidla čerpání finančních prostředků pro tyto projekty.  
 

Schváleno (19 – 0 – 0) 



 
Ad 3. 

a) Úprava ceníku kolejného souvisí se změnou sazby DPH z 9 na 10 %. 
b) Prof. Valentová seznámila senát s návrhem Ing. Schejbala na změnu postoje VŠCHT 

Praha k absolventům. tj. např. funkčnost e-mailové adresy po ukončení studia. Jak 
sdělil pan rektor, je tato věc již řešena a e-mailové adresy budou všem zachovávány. 
AS doporučuje přeposlat dopis M. Schejbala na vědomí doc. Böhmovi s doporučením 
vstřícnějšího jednání s absolventy. 

c) Prof. Hasal zrekapituloval postup přijímacího řízení do Mgr. studijních programů a 
konstatoval, že stanovení pořadí dle studijního průměru je způsob, který zaručuje 
transparentnost, a je nenapadnutelné. Další navrhovaná kriteria (např. počet opakování 
zkoušky nebo zapsání předmětu) mohou být zpochybněna. Upozornil, že je třeba, aby 
pedagogové využívali celou škálu klasifikační stupnice. Upozornil také, že cílem 
MŠMT je, aby v magisterském studiu pokračovalo pouze 20 % absolventů 
bakalářského studia. V souvislosti s tím je třeba pracovat na restrukturalizaci 
studijních programů.  

d) AS bere na vědomí zřízení „Pražského analytického centra“ na VŠCHT v prostorách 
uvolněných ČVUT v budově B, které bylo zařazeno jako útvar č. 859. 

 
 
 
 
 
Příští zasedání AS bude 2. února 2010 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                 Za správnost: O. Valentová 


